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Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Premierze!
Znaczna czêœæ moich wyborców jest zaniepokojona dzia³aniami podjêtymi przez elektrownie

w Be³chatowie. Dzia³ania te zmierzaj¹ do wt³oczenia pod ziemiê milionów ton dwutlenku wêgla wytwo-
rzonych podczas spalania wêgla w procesie produkcji pr¹du.

Firma Geofizyka Toruñ rozpoczê³a ju¿ badania wnêtrza ziemi w gminach Wodzierady i Dalików.
Wywo³uje to protesty mieszkañców powiatów ³askiego, poddêbickiego i pabianickiego, utwierdzanych
w swych obawach przez ekspertów z Centrum Zrównowa¿onego Rozwoju, którzy twierdz¹, ¿e obszar wy-
znaczony do sk³adowania gazu mo¿e zostaæ pozbawiony szansy rozwoju.

Tereny tych powiatów s¹ naturalnym zapleczem siedliskowym dla mieszkañców £odzi, którzy prze-
prowadzaj¹ siê tam ze wzglêdu na bliskoœæ £odzi i wyj¹tkowo czyste ekologiczne tereny. W przypadku
podjêcia dzia³añ, o których wczeœniej pisa³em, ten naturalny proces mo¿e zostaæ powstrzymany. Teren
ten jest bogaty w z³o¿a wód geotermalnych, które s¹ ju¿ wykorzystywane w Uniejowie i Poddêbicach,
a plany dotycz¹ce ich wykorzystania maj¹ równie¿ samorz¹dy innych gmin, widz¹ce w tym wiêksz¹
szansê na rozwój. Tymczasem podawane s¹ wiadomoœci, i¿ strefa ochronna podziemnych zbiorników
ma wynosiæ 10 km2, na takim obszarze niemo¿liwe bêdzie dokonywanie odwiertów.

W zwi¹zku z wielkim zaniepokojeniem mieszkañców proszê Pana Premiera o rozwa¿enie sensowno-
œci podjêtych dzia³añ i rzetelne poinformowanie mieszkañców wy¿ej wymienionych powiatów o rzeczy-
wistych skutkach spo³ecznych, gospodarczych i ekologicznych tych inwestycji.

Z powa¿aniem
Andrzej Owczarek




